
1

دوشنبه

1402
آبان

تاریخ 

2

سال 
بیست ونهم

3763
 

  

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

   

 
 

    

 

 
  

 
 

 

   
 

 

    
 

 
  

 
 

  
  

 

 

 

 5873 - 8002

0101455837001071 - 32344771
071 - 32344772

071 - 42229246

ISSN : 5873 - 8002

شماره

صفحه

روزنامه

از  استقبال دهک ها  بیشترین  اعلام  با  اجتماعی  رفاه  و  تعاون، کار  وزیر 
طرح کالابرگ الکترونیکی از امکان جابه جایی دهک های کم درآمدی 
کالابرگ  طرح  به  تدریج  به  نهم  و  هشتم  دهک های  گفت:  و  داد  خبر 
الکترونیکی اضافه خواهند شد.رویداد۲۴ سید صولت مرتضوی در گفتگو 
با ایسنا، درباره احتمال پیوستن دهک های هشتم و نهم به طرح کالابرگ 
الکترونیکی گفت: در حال حاضر تصمیم برای دهک های ششم و هفتم 
گرفته شده و این دو دهک را اضافه کردیم و به تدریج باقی دهک ها را 
هم اضافه می کنیم.وی درباره بیشترین استقبال دهک ها از طرح کالابرگ 

اما دهک دوم و سوم و پنجم  الکترونیکی گفت: استقبال متفاوت بوده، 
بیشترین استقبال را داشته اند.وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی درباره تبدیل 
دهک به صدک و اینکه آیا این کار موجب قطع یارانه می شود یا خیر؟ 
گفت: از قدیم صدک بندی بوده تا به دهک رسیدند. صدک بندی کار 
دارد.مرتضوی  ادامه  هم  الان  و  داشته  وجود  گذشته  از  و  نیست  امروز 
تصریح کرد: می توانیم بگوییم امکان دارد بعضی دهک ها که دهک های 
بعضی دیگر که دهک های  بروند و  پایین تر  به دهک های  بالاتر هستند 

پایین تر هستند به دهک هایی بالاتر ارتقاء یابند.

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز:

تدوین کتاب تاریخ شیراز
 در دستور کار قرار دارد

شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
شیراز  تاریخ  کتاب  گفت:تدوین 
کار  که  دارد  قرار  کار  دستور  در 
از  بسیار بزرگی است و یک بخش 
گزارش  به  است  سیاسی  تاریخ  آن 
روزنامه طلوع به نقل ازپایگاه اطلاع 
ابراهیم  شیراز  شهرداری  رسانی 
هم اندیشی  نشست  در  حسینی 
مدیریت شهری شیراز و مدیر حوزه 
ازجمله  کرد:  اظهار  فارس  علمیه 
کارهایی که در دستور کار سازمان 
کتاب  تهیه  دارد؛  قرار  فرهنگی 
بخش  در  و  است  شیراز  دانشنامه 
مدیریت  مدنظر  که  سیاسی  تاریخ 
حوزه علمیه نیز هست، تدوین کتاب 
تاریخ شیراز در دستور کار قرار دارد 
و یک  است  بزرگی  بسیار  کار  که 

بخش از آن تاریخ سیاسی است.
 وی از تدوین سند جامع سومین حرم 
اهل بیت )ع( در این شورا خبر داد و 
این سند طبق مصوبه شورای  گفت: 
فرهنگی در حال انجام است و تلاش 
می کنیم شیراز را به تراز نام سومین 
قطعاً  که  برسانیم  )ع(  اهل بیت  حرم 
علمیه  بخش هایی که حوزه  از  یکی 
حوزه  همین  کند  کمک  می تواند 
در  شیراز  کلان شهر  است.شهردار 
به  نسبت  کرد:  تصریح  دیدار  این 
طلاب  و  علمیه  حوزه  ظرفیت های 

احساس وظیفه می کنیم.
نیز در  مدیر حوزه های علمیه فارس 
تأکید کرد: جامعه ای که  این دیدار 
دارای هویت ملی و دینی باشد، امید 
و  بالاست  آن  در  سازی  تمدن  به 
از هویت ملی  برعکس جامعه خالی 
و دینی باید تلاش کند تا غنی از این 
مهم شود.عبدالرضا محمودی با ابراز 
جامعه  که  موضوع  این  از  خرسندی 
است،  غنی  جامعه ای  ازاین جهت  ما 

سیاست گذاران  اگر  کرد:  تصریح 
به عنوان  دینی  و  ملی  هویت  به  ما 
قطعاً  کنند،  توجه  جامعه  شناسنامه 
خواهد  رقم  سازی  تمدن  مقدمات 
اینکه استان فارس  بیان  با  او  خورد. 
این  از  )ع(  اهل بیت  سومین حرم  و 
بابت غنی است، گفت: هیچ استانی، 
را  تشیع  حوزه  در  فارس  جایگاه 
ندارد؛ به عنوان مثال؛ دو مرجع بزرگ 
تقلید جهان تشیع در حوزه علمیه قم، 

استان فارسی هستند.
فارس  علمیه  حوزه های  مدیر 
توسط  ظرفیت  این  ایجاد  خواستار 
کمک  راستای  در  شهری  مدیریت 
از  خاتمه  در  و  شد  پژوهشگران  به 
شهرداری  و  اسلامی  شورای  اهتمام 
طرح  اجرای  در  شیراز  کلان شهر 

مسجد محوری تقدیر کرد.
برنامه وبودجه،  کمیسیون  رئیس   
شورای  حقوقی  امور  و  املاک 
اسلامی شهر شیراز نیز در این جلسه 
تأکید  سه جانبه  تفاهم نامه  لزوم  بر 
تفاهم نامه ای  باید  گفت:  و  کرد 
شهر  اسلامی  شورای  بین  سه جانبه 
مدیریت  با  شیراز  شهرداری  و 
این  در  و  شود  منعقد  علمیه  حوزه 
تفاهم نامه تمام درخواست های حوزه 
علمیه ازنظر حقوقی لحاظ شود و در 
فکر  اتاق  و  گروه ها  در  آن  مورد 
در  که  شود  بررسی  و  بحث  شورا 
راستای آن، شهرداری لوایحی را بر 
تفاهم نامه  آن  در  زمان بندی  اساس 
این  توسط  مسیر  و  می کند  مشخص 
خواست  می شود.افسانه  معین  لوایح 
جهت دهی  برای  داد:  ادامه  خدایی 
به این موضوع، نقشه راه لازم است 
که انعقاد این تفاهم نامه به عنوان پله 
اول باید در جهت همکاری صورت 

گیرد.        

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه اگر تعزیرات حکومتی احتکار 
را تائید کرده باید با آن برخورد قضایی کند، گفت: از نظر من در حال 
مردم  به  تحویل  حال  در  خودروها  و  نیست  کار  در  احتکاری  حاضر 

هستند.
به گزارش ایسنا، عباس علی آبادی در حاشیه جلسه پاسخگویی به نظرات 
و مشکلات شهروندان در مرکز ارتباط مردمی ریاست جمهوری در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: مقرر شده در این جلسات وزیران و مسئولان به 
بیشتری لازم است  البته زمان  باشند.  طور مستقیم پاسخگوی شهروندان 
زمینه خودرو،  در  امروز  دهیم.  پاسخ  و  بشناسیم  را  مشکلات  بتوانیم  تا 
شهرک های صنعتی، معدن و غیره مشکلاتی مطرح شد که بخشی از آن ها 

بررسی و بخشی هم قرار شد به زودی رسیدگی شود.
نامه به  این آیین  نیز گفت:  وی درباره آیین نامه خودروهای کارکرده 
تصویب هیئت وزیران رسیده و امیدواریم به زودی ابلاغ شود. با توجه 
به اینکه واردات خودروی کار کرده رایج نیست، برگزاری نشست های 
در این رابطه طبیعی است. با توجه به اینکه در حوزه واردات خودروی 
کار کرده شخصا به مردم امکان واردات داده می شود و باید نگران سایر 
مردم که از ارز متأثر می شوند، اما از این واردات بهره نمی برند هم باشیم. 
بنابراین دولت کمیته ناظری تعیین کرده که مراقب باشد توده مردم از 

این موضوع زیان نبرند.
علی آبادی در پاسخ به سوالی درباره احتکار خودرو از سوی خودروسازان، 
گفت: اگر تعزیرات حکومتی احتکار را تائید کرده باید با آن برخورد 

قضایی کند. اما آنچه مسلم است روزانه عدد قابل توجهی خودرو تولید 
از ۴۰۰۰  بیش  بزرگ روزانه  فقط در دو خودروساز  می کنیم. در اصل 
خودرو تولید می شود. اما ممکن است خودرو سازان گاهی با مشکلات 
مواجه  دیگر  کسری های  یا  دیگر  تأییدیه های  و  استاندارد  تأییدیه های 
شوند. اما از نظر من در حال حاضر احتکاری در کار نیست و خودروها 

در حال تحویل به مردم است.
باید  بازار  ادامه گفت: معتقدم میزان دخالت دولت در  وزیر صمت در 
این  برویم.  نظارت  اعمال  و  حکمرانی  سمت  به  بیشتر  و  یابد  کاهش 
شدن  شکسته  تا  و  می کنم  دنبال  صمت  وزارت  در  که  است  سیاستی 
قیمت  به  نیازی  معتقدم  مجموع  در  کشید.  خواهد  طول  زمانی  انحصار 
گذاری دستوری نیست.وی درباره جلسه فردای هیئت عالی نظارت برای 
انتخابات اتاق بازرگانی نیز گفت که وزیر صمت به تنهایی مسئول این 
موضوع نیست و اعضای هیئت عالی نظارت فردا این موضوع را بررسی 

می کنند.

وزیر صنعت، معدن و تجارت عنوان کرد

 تأمین ارز خودروهای برقی در دستور کار

اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان 
منظور  به  را  کشور  وزارت 
بیگانه  اتباع  و  مهاجرین  ساماندهی 
ملی  سازمان  تشکیل  به  مکلف 

مهاجرت کردند.
به گزارش ایسنا، نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی در جلسه علنی نوبت 
در جریان  و  )یکشنبه(  امروز  دوم 
کمیسیون  گزارش  بررسی  ادامه 
تلفیق لایحه برنامه هفتم توسعه، ماده 
به  را  توسعه  هفتم  برنامه  لایحه   ۸۶
 ۸۶ ماده  اساس  رساندند.بر  تصویب 
لایحه برنامه هفتم توسعه؛  به منظور 
بیگانه،  اتباع  و  مهاجرین  ساماندهی 
وزارت کشور با همکاری دبیرخانه 
شورای عالی امنیت ملی مکلف است 
ضمن تشکیل سازمان ملی مهاجرت، 

اقدامات زیر را انجام دهد:
امور  وزارت  همکاری  با  الف- 
سازمان  اطلاعات،  وزارت  خارجه، 
ایران،  آمار  مرکز  سپاه،  اطلاعات 
فرماندهی انتظامی جمهوری اسلامی 
ایران، سازمان ثبت احوال کشور و 

نسبت  اجرائی،  های  دستگاه  سایر 
طرد،  خروج،  ورود،  ساماندهی،  به 
و  سرزمینی  آمایش  سرشماری، 
ثبت احوال اتباع بیگانه، پناهجویان، 
غیرقانونی،  و  قانونی  مهاجرین 
تمامی  که  نماید  اقدام  نحوی  به 
بیگانه  اتباع  و  مهاجرین  اطلاعات 
در یک پایگاه داده مرجع برخط و 
درگاه  و  شود  گردآوری  یکپارچه 
اساس  بر  آن  برداری  بهره  های 
ها و  داده  مدیریت  قانون  ماده )۷( 
اطلاعات ملی برای سایر دستگاه ها 
خدمات  هرگونه  ارائه  شود.  ایجاد 
های  دستگاه  توسط  بیگانه  اتباع  به 
اطلاعات  اساس  بر  باید  اجرائی 

هویتی این سامانه باشد.

با تصویب مجلس

سازمان ملی مهاجرت تشکیل می شود

کلاهبرداری از ۵۰ مستاجر با جعل سند

بزرگ  تهران  آگاهی  پلیس  رئیس 
از دستگیری سه نفر که با جعل سند 
به دستکم  اجاره چند ملک  به  اقدام 
۵۰ تن کرده و متواری شده بودند، 
سردار  تابناک،  گزارش  خبرداد.به 
تشریح  در  گودرزی  ولیپور  علی 
دنبال  گفت:به  خبر  این  جزئیات 
وقوع کلاهبرداری های متعدد از ۵۰ 
اسناد،  جعل  شگرد  با  مستاجر  فرد 
دستورکار  در  پرونده  به  رسیدگی 
سیزدهم  اداره  کارآگاهان  از  تیمی 
قرار  بزرگ  تهران  آگاهی  پلیس 
تحقیقات  انجام  با  آنان  و  گرفت 

میدانی متوجه شدند که سه مرد جوان 
چند  اسناد  جعل  و  چرب زبانی  با 
ملک را به ۵۰ فرد در تهران اجاره 
رهن  پول  دریافت  از  پس  و  داده  
پلیس آگاهی  متواری شده اند.رئیس 
پایتخت ادامه داد: کارآگاهان اداره 
نخستین  در  آگاهی  پلیس  سیزدهم 
هویت  اطلاعاتی،  اقدامات  با  گام 
کلاهبرداران حرفه ای را شناسایی و 
و  قضایی  مقام  با  هماهنگی  از  پس 
اخذ مجوزهای لازم این افراد را در 
یک عملیات منسجم پلیسی دستگیر 

و به مقرانتظامی منتقل  کردند

سرویس خبری/خدیجه غضنفری:در یکصد و سی و دومین صحن علنی 
عملکرد  از  تقدیری  لوح  با  فارس  استاندار  شیراز،  شهر  اسلامی  شورای 
مطلوب شورای اسلامی شهر و شهردار شیراز در پیشبرد مسائل عمرانی 
شهر و همچنین خدمت رسانی به مردم ، زوار اربعین حسینی)ع( 1402، 

گردشگران داخلی و خارجی قدردانی کرد.
لوح  ارائه  و  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  جلسه  در  ایمانیه  هادی  محمد 
تقدیر وزارت کشور از عملکرد شورا و شهرداری در میزبانی شایسته از 
دولتمردان و خدمات جهادی در سازندگی شهر شیراز گفت: قدردانی از 
عملکرد شهرداری و رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر شیراز از فعالیت 

های دو سال گذشته این دو مجموعه بوده است. 
استاندار فارس تأکید کرد :به عنوان یک شهروند شیرازی اعلام می کنم 
های  پروژه  شهرداری  و  شورا  که  است  تاریخی  مقاطع  جزو  دوره  این 

عمرانی و فرهنگی در حال انجام است.
صفر  و  محرم  ایام  در خصوص  شده  انجام  اقدامات  به  اشاره  با  ایمانیه   
مخصوصا در پیاده اربعین و برپایی موکب احمد بن موسی شاه چراغ )ع( 
از سوی مجموعه مدیریت شهری، و تقدیر مسولان کشوری از عملکرد 
مطلوب تصریح کرد: میزبانی از هیئت دولت وظیفه بزرگی بود که بر 
اعضای  از سوی  قدردانی  مراتب  و  بود  شهری  مدیریت  مجموعه  دوش 

هیئت دولت به این دو مجموعه اعلام شد.
 وی درباره میزبانی شایسته مدیریت شهری از سفر هئیت دولت به شهر 
شیراز نیز تأکید کرد : زیبایی اقدامات شورا و شهرداری بدین صورت بود 
که علاوه بر پذیرایی بسیار شایسته ای که صورت گرفت، از هر گونه 
اسلامی  فرهنگ دولت سیزدهم و شورای  مناسب  فعالیتی که  و  اسراف 

شهر شیراز نیست، پرهیز شد. 
استاندار فارس در بخش دیگری از صحبت های خود با بیان اینکه ریشه 
بسیاری از مسائل شهر ما فرهنگی است خاطر نشان کرد :در کنار اقدامات 
زیر سازی مناسب و واجب شهر باید توجه ویژه ای به مسائل فرهنگی 
یعنی  اقدامات  از  بسیاری  ریشه  که  زمانی  تا  داریم  باور  که  چرا  گردد 
مسائل فرهنگی اصلاح نگردد کارکرد سایر اقدامات بخوبی خود را نشان 

نمی دهد . 
با اشاره به حجم درخواست های مردم درباره تأکید بر  ایمانیه همچنین 
اقدامات فرهنگی تصریح کرد : براساس قانون ۵درصد اعتبارات تملک 

سرمایه ای برای مسائل فرهنگی استان در نظر گرفته شده است. 
*وظیفه شورا و شهرداری خدمت گزاری به مردم است

  ابراهیم حسینی رئیس شورای شهر شیراز در صحن علنی شورای شهر با 
حضور استاندار فارس درباره عملکرد مدیریت شهری به عنوان خانه دوم 
مردم گفت : وظیفه شورا و شهرداری خدمنت گزاری به مردم است و در 
این زمینه با همدلی و همراهی سایر دستگاه ها نسبت به ارائه خدمات به 
شهروندان می پردازیم وی با اشاره به همراهی مجموعه استانداری فارس 
به عنوان نماینده عالی دولت است با شورا و شهرداری خاطر نشان کرد : 
در بسیاری از اهداف بزرگی که شورا دارد از سوی استانداری و شخص 

استاندار فارس همکاری بسیار خوبی صورت گرفته است. 
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز با توجه به نامه ارسالی از سوی وزارت 
ریاست  از  میزبانی  در  شیراز  خوب  بسیار  عملکرد  خصوص  در  کشور 

جمهوری در سفر به این کلان شهر، عنوان کرد : استاندار فارس با حضور 
در این جلسه شورا از عملکرد شورای شهر و شهرداری تقدیر کرد. 

استان فارس  بیشتر مسئولین  امیدواری کرد: شاهد حضور  اظهار  حسینی 
در شورای اسلامی شهر باشیم تا این حضور منجر به خدمت رسانی بیشتر 

به شهروندان شود.
*رویکرد شهرداری و شورا در مسائل فرهنگی یک رویکرد همه جانبه 

است
شهردار شیراز نیز گفت: استاندار فارس با حضور در صحن شورای اسلامی 
شهر شیراز حضور یافتند تا از تلاش های شهرداری و شورای اسلامی شهر 
شیراز در سفر ریاست جمهوری و قدردانی وزارت کشور از فعالیت های 
شورا و شهرداری را اعلام داشتند.محمد حسن اسدی افزود: در این آیین 
به مدیران شهرداری و اعضای شورا  استاندار فارس لوح تقدیر  از سوی 

اهدا شد.
شهردار کلان  شهر شیراز اضافه کرد: شهرداری و شورای اسلامی شهر 
شیراز در سفر ریاست جمهوری و وزیر کشور طرح ها و پروژه های 

بسیار خوبی را به بهره برداری و افتتاح رساند. 
اسدی عنوان کرد :همچنین به رسم میزبانی از ریاست جمهوری و اعضا 
به  ، مجموعه مدیریت شهری  به شیراز  هیئت دولت طی سفر دو روزه 
خبرنگاران  پرسش  در  همچنین  شیراز  شهردار  کرد.  عمل  خود  وظیفه 
بر مسائل فرهنگی، در خصوص رویکرد  فارس  استاندار  تأکید  بر  مبنی 
شهرداری پاسخ داد: رویکرد شهرداری و شورا در مسائل فرهنگی یک 
رویکرد همه جانبه است و به دلیل اینکه شاهد توسعه متوازن باشیم باید 

مسائل فرهنگی در اولویت باشد.
وی ادامه داد: بر اساس تأکید شورای اسلامی شهر شیراز در سال جاری، 
های  پروژه  تعداد  بیشترین  شهرداری  تاریخ  طول  در  گفت  توان  می 
فرهنگی در بودجه شهرداری شیراز لحاظ شده است و شهرداری نیز یکی 

پس از دیگری در حال اجرای این پروژه ها است
شهردار شیراز اظهار امیدواری کرد: تا پایان سال جاری بتوان نتیجه بسیار 

خوبی از اقدامات فرهنگی در شهر شیراز داشته باشیم.
 اسدی همچنین در خصوص پوستر رونمایی شده از شیراز شهر فرهنگ 
در  ها  شهرداری  اصلی  وظایف  و  اهداف  از  یکی  گفت:  شهروندی، 
موضوعات فرهنگی، فرهنگ شهروندی است که بسیار حائز اهمیت است 
همچون  شهرداری  مختلف  های  قسمت  در  و  شد  تعریف  واژه  این  و 
سازمان پسماند، معاونت حمل و نقل ترافیک و معاونت فرهنگی در حال 
پیگیری است همچنین یک بخش بنام اداره فرهنگ شهروندی در سازمان 

فرهنگی و اجتماعی راه اندازی شده است .
شهروندی  فرهنگ  مسائل  اینکه  به  توجه  با  کرد:  نشان  خاطر  اسدی   
یک کار طولانی است اما اقدامات ویژه برای آن آغاز شده و امید است 
بهره کافی در کوتاه مدت از آن ببریمشهردار شیراز همچنین با اشاره از 
عنوان  غزه  کودکان  از  کاریکاتورحمایت  جشنواره  پوستر  از  رونمایی 
کرد: در شرایط فعلی وضعیت غزه دل هر آزاده ای را به درد می آورد. 

غزه  کودکان  از  حمایت  کاریکاتور  کرد:جشنواره  یادآوری  اسدی 
مقدمات برگزاری آن آغاز شده است و اواخر آبان ماه سال جاری شاهد 

برگزاری مراسم اصلی آن خواهیم بود.

روز گذشته درصحن علنی شورای اسلامی شهر شیراز صورت گرفت

 استاندار فارس :

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز :

حضور مسئولان در شورا زمینه ساز همدلی بیشتر است
شهردار شیراز :

رویکرد شهرداری و شورا در مسائل فرهنگی یک رویکرد همه جانبه است

افزایش ظرفیت دانشگاه فرهنگیان در راستای رفع کمبود معلم

ظرفیت  افزایش  اینکه  به  اشاره  با  مجلس  آموزش  کمیسیون  سخنگوی 
شد، گفت:  خواهد  انجام  معلم  کمبود  رفع  راستای  در  فرهنگیان  دانشگاه 
را  استخدامی  های  ردیف  که  بود  این  پیشنهادی  راهکارهای  از  یکی 
شوند.  ساماندهی  بهتری  سرعت  با  نیز  معلمان  تا  دهند  تخصیص  زودتر 
همچنین فرایند آموزش و مهارت آموزی این معلمان جدید نیز به دقت و 
مستمر پیگیری شود تا کمبود و مشکلی وجود نداشته باشد . حجت الاسلام 
در  مجلس  آموزش  کمیسیون  سخنگوی  فلاحی  احمدحسین  والمسلمین 
گفت وگو با خبرنگار ایلنا درمورد جزئیات جلسه غیرعلنی مجلس پیرامون 
جلسه  این  در  معلم  کمبود  ساماندهی  موضوع  داد:  توضیح  معلم  کمبود 
و  پرورش  و  آموزش  وزیر  با  مجلس  نمایندگان  و  شد  مطرح  غیرعلنی 
روسای سازمان های برنامه و بودجه و اداری و استخدامی درباره مشکلات 
آموزش  کمیسیون  و  کردند  گو  و  گفت  پرورش  و  آموزش  وزارت 
گزارش خود را مبنی بر عوامل کمبود معلم ارائه کرد.فلاحی گفت: یکی 
زودتر  را  استخدامی  های  ردیف  که  بود  این  پیشنهادی  راهکارهای  از 
ساماندهی شوند. همچنین  بهتری  با سرعت  نیز  معلمان  تا  دهند  تخصیص 

فرایند آموزش و مهارت آموزی این معلمان جدید نیز به دقت و مستمر 
پیگیری شود تا کمبود و مشکلی وجود نداشته باشد .سخنگوی کمیسیون 
آموزش اظهار کرد: آموزش و پرورش درخواست کردند که در راستای 
افزایش ظرفیت پذیرش دانشجو در دانشگاه فرهنگیان به وزارتخانه کمک 
شود و چراکه افزایش ظرفیت امکانات هم می خواهد.او گفت: وزیر اعلام 
کرد که درصورت برخورداری از امکانات و دریافت کمک مالی و قانونی 
برطرف  را  معلم  کمبودهای  فرهنگیان  دانشگاه  طریق  از  توان  می  کافی 
کرد.فلاحی تأکید کرد: طی سالیان گذشته وزارتخانه با کمبود معلم مواجه 
مشکلات  این  که  بوده  قبل  دولت  عملکرد  از  ناشی  مسائل  عمده  و  شد 
آموزش  است.سخنگوی کمیسیون  شده  نیز کشیده  فرهنگیان  دانشگاه  به 
مجلس اظهار کرد: افزایش ظرفیت پذیرش دانشجو در دانشگاه فرهنگیان 
قطعاً انجام می شود، ولی امروز در خصوص میزان دقیق این افزایش صحبتی 
اشاره شد که طی  نیز  نکته  این  به  اینکه  نشد.فلاحی تصریح کرد: ضمن 
بازنشسته ها بالا  اند هم آمار  افزایش یافته  سالها هم تعداد دانش آموزان 

بوده که باید در تصمیم گیری ها به آن توجه کرد.


